
Z á p i s n i c a 
 

zo  VI. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Choča 
 

konaného dňa 5.11. 2014 o 19.00 hod.  v zasadačke OcÚ 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 
 

Prítomní:  viď prezenčná listina 
 

Počet prítomných poslancov  OZ:          6 
 

Neprítomní – ospravedlnení:                  1 
 

Neprítomní – neospravedlnení:               0 
 

Začiatok  zasadnutia.                          19.00 hod. 
 
Ukončenie  zasadnutia:                       20.45 hod. 
 
 
 

Program:       1.  Otvorenie 
 

                       2. Procedurálne otázky 
 

                       3. Kontrola plnenia uznesení z posledného zasadnutia OZ 
 

                       4. Prehľad čerpania refundácie a finančných prostriedkov z predaja obecného  

                           domu, 
 

                       5. Informácie ohľadne splatnosti úveru zo SZRB, 
                       

      6. Rôzne, 
 

      7. Návrh uznesenia, 
 

     8. Záver 
 

       

        
                         

K bodu 1 
 
 

     Starostka obce Alena Záhoreczová privítala  poslancov OZ a hlavnú kontrolórku obce  na  

VI. riadnom zasadnutí Obecného zastupiteľstva. 
 
 

K bodu 2 
 
    Starostka obce oboznámila prítomných poslancov s programom zasadnutia. 

Poslanec František Mankovecký žiadal doplniť do programu: 



 Predloženie Organizačného poriadku Obecného zastupiteľstva obce Choča. 

Starostka obce dala o uvedenom návrhu hlasovať. 

 

Za ….................. 6 poslanci,    proti …................... 0,     zdržal sa  ….................0, 

 

Program Obecného zastupiteľstva sa riadil nasledovným  programom: 

 

                       1.  Otvorenie 
 

                       2. Procedurálne otázky 
 

                       3. Kontrola plnenia uznesení z posledného zasadnutia OZ 
 

                       4. Prehľad čerpania refundácie a finančných prostriedkov z predaja obecného  

                           domu, 
 

                       5. Informácie ohľadne splatnosti úveru zo SZRB, 
                       

      6. Predloženie Organizačného poriadku Obecného zastupiteľstva obce Choča, 

 

      7. Rôzne, 
 

      8. Návrh uznesenia, 
 

     9. Záver 

 
 

Za zapisovateľku pani starostka navrhla  Zuzanu Rudzanovú, za členov návrhovej komisie 

poslancov Janu Segíňovú a Jozefa Havrana, za overovateľov zápisnice  pána  Pavla Kériho a 

Vladimíra Bošanského. O tomto návrhu dala starostka hlasovať. 
 

Za …................. 6 poslanci,    proti …..................... 0,     zdržal sa  …..................0, 
 
 
 
 

K bodu 3 
 

   Na predošlom zasadnutí OZ bolo starostke obce doporučené predložiť poslancom OZ prehľad 

čerpania poskytnutej refundácuie  z PPA vo výške 58 310,85 € a prehľad použitia finančných 

prostriedkov zísaných z predaja obecného domu vo výške 35 000 €.  Uvedené prehľady starostka 

obce vypracovala a poslancom zaslala v časovom predstihu, aby si dokumentáciu mohli prezrieť 

ešte pred zasadnutím OZ.  Rovnako bolo poslancom doručené aj Stanovisko hlavnej kontrolórky k 

refinancovaniu úveru a finančnej situácii obce. Následne rokovanie prešlo do bodu 4, predmetom 

ktorého boli uvedené prehľady. 
 

 

 

K bodu 4 
   

     V tomto bode sa poslanci OZ zaoberali Prehľadom čerpania refundácie a tiež čerpaním 

finančných prostriedkov z predaja obecného domu. Uvedené prehľady sú prílohou tejto zápisnice. 
Z prehľadov je zrejmé, že financie boli použité jednak na úhradu havarijných stavov majetku obce: 



- rekonštrukcia  prečerpávacej stanici pri moste, výmena strešnej krytiny na nadstavbe TJ a tiež na 

Dome smútku. Ďalej boli použité na úhradu starých záväzkov, no rovnako aj na úhradu novo-  

vzniknutých záväzkov, ktoré vznikli z dôvodu jednak vrátenia dotácie a aj úhrady penálov SP. 

Tieto finančné prostriedky boli použité aj na úhradu bežnej prevádzky obce – odvody, plyn, 

elektrina, najmä v mesiacoch 05 – 08 /2013 , kedy bol pokles podielových daní, ktoré sú jediným 

pravidelným príjmom obce. 

Na základe prehľadov sa rozprúdila diskusia, v ktorej poslancov zaujímalo, kde chce pani starostka 

vziať financie na chod obce, keď sa už  minula refundácia aj financie z predaja domu. 

Starostka obce opäť v tejto súvislosti poslancom OZ, tak ako aj na predošlom zasadnutí  

objasňovala situáciu ohľadne použitia refundácie na úhradu záväzkov obce, aby sa tak zlepšil 

hospodársky výsledok. Refundácia mala byť použitá na úhradu  termínovaného  úveru, ktorý by mal 

byť uhradený do 21.11.2014.  Tým, že bola použitá refundácia, uhradili sa staré záväzky, niektoré 

už mimochodom riešili aj exekútori, a na základe zlepšeného hospod. výsledku obec tento rok môže 

už požiadať o  nový úver na zaplatenie pôvodného. Takto sa vyriešili aj exekútorské výzvy a nutné 

vzatie úveru, čo zo zlej finančnej situácie vyplýva, bolo oddialené o 1 rok. Pani starostka podotkla, 

že v tomto videla jediné možné riešenie. To, že sa poslanci cítia byť neinformovaní ju mrzí avšak 

predpokladala, že štvrťročné prehľady o plnení rozpočtu dostatočne prezentovali finančnú situáciu 

obce. Podotkla, že je preto veľmi dôležité zamyslieť sa ako vzniknutú situáciu ohľadne splatnosti 

úveru vyriešiť, pretože obec sa môže dostať do problémov vo forme ozdravného režimu a nútenej 

správy. Informovala poslancov OZ, že ďalším možným riešením by mohlo byť aj predĺženie 

splatnosti úveru na 10 rokov s mesačnými splátkami 312,50 € a úrokom 4,1 % - 4,7%. 

 Následne hlavná kontrolórka obce objasnila svoje stanovisko podané v správe, kde tiež hodnotí 

celú finančnú situáciu obce a odporúča poslancom OZ prehodnotiť rozhodnutie k úveru, ktorý nebol 

na predošlom zasadnutí OZ schválený. 

Navrhuje zamerať sa na úsporné opatrenia, aby sa znížili výdavky obce. Doporučuje prehodnotiť 

pracovné uväzky zamestnancov obce s čím súvisí aj prehodnotenie uznesenia  č.  

zo zasadnutia OZ dňa 18.09.2014 o priznaní 100 % úväzku starostky obce. Zároveň navrhuje 

zamerať san a výšku daní a poplatkov a penalizácie za omeškané platby. Opätovne sa treba zamerať 

na riešenie majetkov obce, ktoré obec zaťažujú a mohli by finančne obci pomôcť ( budova bývalej 

ZŠ). 

 

 
 

 

 

           Za …................. 0 poslanci,    proti …..................... 6,     zdržal sa  …..................0, 
 
 
 

K bodu 5 
 

  V ďalšom bode programu starostka informovala poslancov OZ o blížiacej sa realizácii projektu “ 

Revitalizácia priestoru pred obecným úradom,” ktorého súčasťou je aj vypílenie niekoľkých 

stromov (7) na parcele č. 1697/5, k.ú. Choča pred obecným úradom, ktoré pri  obhliadke poslanci 

OZ určili.  Keďže Rozhodnutie o povolení výrubu obec už má, žiadala poslancov, aby spoločne 

našli spôsob ako po vypílení naložiť s drevnou hmotou, ktorá vypílením vznikne. 
Poslanci OZ rozhodli, aby sa drevo uložilo do pivnice OcÚ, aby mala obec k dispozícii na obecné 

akcie (varenie gulášu, vatra). 

 

Poslanci uvedený návrh jednohlasne schválili. 
 

Za …................. 6 poslanci,    proti …..................... 0,     zdržal sa  …..................0, 



 
 

 

K bodu 6 
 

   Starostka obce informovala poslancov OZ o pripravenosti a zabezpečovaní úloh ohľadne 

Komunálnych volieb, ktoré budú 15.11.2014. Oboznámila ich so zložením okrskovej volebnej 

komisie. 
 

Poslanci OZ informáciu  vzali na vedomie. 

 

K bodu 7 
 
    V bode Rôzne poslanci OZ prejednali nasledovné žiadosti od občanov: 

 

- Ing. Ján Drgoňa, Choča č.176 – Ohlásenie drobnej stavby, Č.j. 26/2014  
Jedná sa o drobnú stavbu o ploche 18 m2 na par.č. 1672/2 vo vlastníctve žiadateľa. 

 

Poslanci OZ uvedenú žiadosť prejednali. 

Predseda stavebnej komisie pán Pavol Kéri doporučil doplniť do situačného plánu 

vzdialenosť novej drobnej stavby od susedného pozemku a zároveň doporučil, aby pán Ing. 

Drgoňa doložil vyjadrenie od susedov. 

 

Poslanci s uvedeným návrhom súhlasili. 

 

Ďalšou žiadosťou bola žiadosť pána Jozefa Tarkaya, Choča č.102, ktorý ohlásil drobnú stavbu na 

par.č. 17, k.ú. Choča. Nakoľko toto ohlásenie nespĺňalo všetky náležitosti a hlavne podľa 

predloženého situačného plánu drobná stavba prevyšovala plochu stanovenú stavebným zákonom 

( 25 m2 ), starostka obce žiadosť pozastavila. 
 

Poslanci  uvedenú informáciu vzali na vedomie. 
 

K bodu 8 
 

     V nasledujúcom bode bol prednesený návrh na uznesenie, ktorý poslanci OZ jednohlasne 

schválili. 
 

Za …................. 6 poslanci,    proti …..................... 0,     zdržal sa  …..................0, 
 

 

 

K bodu 9    
 

   Starostka obce ukončila zasadnutie Obecného zastupiteľstva a  poďakovala prítomným za účasť. . 
 

Overovatelia zápisnice: 
 

Vladimír Bošanský            …................................. 
 

Lenka Havranová              …................................ . 
 

                                                                                                   Alena Záhoreczová v.r. 
                                                                                                        starostka obce 


